
 

 
 
 
 
 

 
 
Deltagere:  Allan Vennike (AV), Buller Friis (BF) Claus Olsson (CO), Ole H. Sørensen 
(OHS). Peder Madsen (PM), Magnus Klit Nørlem (MKN), 
 
Afbud:   
 
Dagsorden: 
 
 Formanden bød velkommen 
 

1) Godkendelse af dagsorden 
 Dagsordenen godkendt. 
 

2) Nyt fra formanden AV 
a. Bestyrelsen vendte indledningsvis resultatet af årets personsager. 

Der har været afholdt møde den 5. december 2024 mellem de 4 Sjællandske 
Dommerklubber og DBU-Sjælland. Fra SØF deltog AV og PM. PM refererede 
for forløbet af mødet. Jakob Koed (JK) formand for DBUS deltog i en del af 
mødet. Der blev drøftet flere punkter fremført af de enkelte 
dommerklubber. Der afventes et referat fra mødet. 
 

b. Fra DFU er det meddelt at Formanden har medvirket i stiftelsen af Institut 
for Sportsdommere. Formålet er en promovering af dommergerningen i alle 
sportsgrene. Instituttet er stiftet af regeringen, Viborg kommune og Viborg 
Idrætsråd og har fået tildelt 2 mill. Kr på finansloven. Instituttet får hjemsted 
i Viborg med DFU’s formand som daglig leder. Det er tanken, at er der skal 
oprettes afdelinger flere steder i landet.  

c.  
Ved forberedelse af obligatorisk teorigennemgang blev oplyst, at det ikke 
kommer til at forgå som tidligere. Der skal oprettes 11 lokaliteter rundt i 
hele landet hvor der være omkring 250 deltagere. Det hele er dog lidt uklart 
endnu. 
Der er nye satser for km-godtgørelse m.v.  
BF vil lave en oversigt over den strukturerede dommeruddannelse og lægge 
den på hjemmesiden. Alle dommere skal her kunne se, hvad der forventes 
på det trin den enkelte virker. 
 

d. Det er besluttet at generalforsamlingen afholdes den 20. marts 2025 i 
Havdrup-hallen.  
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3) Nyt fra fungerende kasserer (BF)  

Medlemsliste  
SØF har 152 medlemmer, heraf 9 æresmedlemmer og 4 passive. 
Kassereren gav en regnskabsstatus. SØF har pt. 188.270,00 kroner i banken. 
Status på budget er, at der bl.a. som følge af kassererskifte p.t.  er en mindre 
overskridelse.  

 
4) Nyt fra kampfordeler (LK) 

Der skal for vinteren afregnes med 8 klubber 

 

5) Nyt fra udvalg 

a) Information fra Uddannelsesudvalg. Der har ikke været afholdt nogen møder, 
men kontakt er opretholdt via mail. Der forberedes det årlige teorimesterskab. 

b) Information fra ’Aktivitetsudvalget. Årets bankospil blev desværre aflyst. 
Årsagen kan muligvis være at det blev meldt for sent ud. PM arbejdet med at 
lave et nyt forsøg i 2025. PM fik af bestyrelsen carte blanche til at danne ”sit 
eget” aktivitetsudvalg og at de herefter skulle udarbejde et årshjul for udvalget. 

c) Nyt fra IT/WEB-udvalget.  Der var intet nyt. 
 
 

6) Næste møde afholdes den 3. februar 2025 kl. 18.00 hos formanden. 

 

7) Eventuelt 

Der var intet under eventuelt. 

Med venlig hilsen 

Claus 
Sekretær. 


